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Borås Energi och Miljö AB är återigen dagsaktuell kring bolagsstyrelsens agerande. Det har dels 
framkommit att presidiet agerat utanför sina befogenheter och arbetsbefriat VD:n, innan styrelsen 
fått till sig någon som helst information. Uppenbarligen råder det även delade meningar, mellan 
styrelseordförande och övriga i styrelsen, kring frågan om hur man hanterar sekretess. Med risk att 
uppta en alltför lång tid, genom fortsatt exemplifiering av bolagsstyrelsens agerande, väljer jag att gå 
till syftet med denna fråga. Jag önskar få svar från styrelseordförande Hanne Jensen (S) på följande 
frågor, 

 

Anser Hanne Jensen (S) att bolagsstyrelsen efterlevt aktiebolagslagen? 

Anser Hanne Jensen (S) att bolagsstyrelsens agerande stärkt Borås Energi och Miljö AB:s varumärke? 

Är Hanne Jensen (S) nöjd med styrelsens arbete? 

 

 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

Kristian Silbvers (SD) 
Ledamot, Kommunfullmäktige  
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